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2513481 13-11-2019 Verdienmodel museum Almere
Verzoeken het college:
- om een verdienmodel van het museum Almere ter besluitvorming 
aan PS voor te leggen,
- om in het verdienmodel inzichtelijk te maken binnen welke 
termijn het museum Almere zonder subsidie de bedrijfsvoering 
voort kan zetten,
- om de ramingen van de bezoekersaantallen te laten toetsen door 
een onafhankelijk expert of onafhankelijke expertgroep

FvD Jansen, C.A. S&B 24-02-2020: Per 1 maart 2020 start de kwartiermaker Denise de Boer aan haar opdracht. We organiseren in het voorjaar een 
kennismakingsbijeenkomst met PS. PS is op de hoogte gesteld van de aanstelling kwartiermaker middels een mededeling, #2539092. 
20-04-2020: In bestuurlijk overleg Programmalijn 4 /Almere 2.0 is door wethouder en gedeputeerde ingestemd met het voorstel om de nieuwe 
kwartiermaker van het museum via een videoboodschap voor te stellen aan de staten. We hopen in mei/begin juni dit te kunnen inplannen 
aangezien fysieke kennismaking niet mogelijk is momenteel.
02-06-2020: Vorige week heeft kwartiermaker Denise de Boer zich via een mededeling aan de Staten met bijbehorende videoboodschap 
voorgesteld.
21-09-2020: Komt einde van het jaar in een beeldvormende ronde.
02-11-2020: Museum komt in de beeldvormende rond aan het einde van het jaar. Het verdienmodel komt aan de orde op het moment dat we 
aan investeringsbeslissingen voor het museum toekomen. 
08-02-2021: Geen wijzigingen.  
21-06-2021: voor wat betreft het verdienmodel zijn er geen wijzigingen. Dit staat gepland voor volgend jaar. Voor de zomer wordt PS 
geïnformeerd met een stand van zaken en zal de kwartiermaker in het najaar een presentatie geven over het museale concept.
18-10-2021: De businesscase staat in PS voor najaar 2022 gepland. Dan komt dit aan bod.
07-02-2022 Geen wijzigingen.
31-10-2022 Geen wijzigingen
16-01-2023 De businesscase is op 22 december met een mededeling naar PS verzonden(#3056812). In de businesscase wordt het verdienmodel 
uitgewerkt. De businesscase zal samen met een financieringsvoorstel in de loop van 2023 aan PS ter besluitvorming worden voorgelegd. 
10-07-2023 Op 7 juni is een statenvoorstel aan PS voorgelegd #3080959 waarin wordt voorgesteld het besluit van de gemeenteraad van Almere 
te volgen en voorlopig te stoppen met de verdere ontwikkeling van het museum. Dit besluit betekent dat er ook op het gebied van het 
verdienmodel niet verder wordt gewerkt aan plannen. Besluitvorming over dit statenvoorstel is voorzien op 19 juli. Na eventuele positieve 
besluitvorming kan deze motie worden afgedaan.
30-10-2023 Op 11 oktober is een Statenvoorstel aan PS voorgelegd #3153234 waarin wordt voorgesteld het besluit van de gemeenteraad van 
Almere te volgen en voorlopig te stoppen met de verdere ontwikkeling van het museum. Besluitvorming over dit statenvoorstel is voorzien op 1 
november. Na eventuele positieve besluitvorming kan deze motie worden afgedaan.
05-02-2024 Op 1 november is het Statenvoorstel ‘Stoppen realisatie Kunstmuseum’ aangenomen door PS. Daarom kan deze motie worden 
afgedaan.

30-10-2023 Aanhouden.
05-02-2024 Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan

6-3-2024: Commissie 
stelt voor om de 
motie af te voeren

EMS EMS48 3192756 8-11-2023 Aanvulling Oekraine Noodfonds
Verzoeken het college: 
1) Een bedrag van €250.000,= vrij te maken voor het Oekraïne 
noodfonds uit de Brede Bestemmingsreserve met het oormerk 
R009149 Financiële ruimte initiatieven PS;
2) Dit bedrag ten goede te laten komen aan Flevolandse 
initiatieven;

CDA, PvdA, 
GroenLinks, 
D66, SP, 
ChristenUnie, 
SGP, BBB

Simonse, J.N. S&B 05-02-2024 Het bedrag is op de begroting 2024 gezet en zal worden ingezet voor het ondersteunen van hulptransporten vanuit Flevoland naar 
Oekraïne

05-02-2024 Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan

6-3-2024: Commissie 
stelt voor om de 
motie af te voeren

RND RND4 
(heeft 
vervolg)

2619500 27-5-2020 Flevolandse Potentie
Verzoeken het college:
- Naast de mogelijke hernieuwbare energie te onderzoeken, ook de 
potentiële energiebesparing in kaart te brengen.

GroenLinks, 
ChristenUnie

Hofstra, H.J. S&B 21-09-2020: Potentiële energiebesparing is lastig in kaart te brengen. We kunnen wel aangeven welke concrete activiteiten er plaatsvinden voor 
energiebesparing. De Wabo-vergunningen waarvoor de provincie bevoegd gezag is zijn beoordeeld op de aanwezigheid van actuele 
energievoorschriften. Bij 15 bedrijven zijn deze niet actueel en deze worden in 2020 geactualiseerd. Daarmee zijn alle bedrijven voorzien van 
adequate voorschriften ten aanzien van energiebesparing. Daarmee is geborgd dat alle bedrijven de maatregelen die binnen vijf jaar 
terugverdiend kunnen worden zullen gaan implementeren. In 2021 zal er bij alle bedrijven toezicht worden gehouden op het naleven van de 
voorschriften. Samen met de gemeenten en de OFGV wordt er een plan gemaakt over de wijze waarop er toezicht kan worden gehouden op 
energiebesparende maatregelen bij de overige bedrijven. De Natuur en Milieufederatie Flevoland verleent adviezen aan woningeigenaren, 
huurders en bedrijven om tot energiebesparing te komen en brengt dit onderwerp onder de aandacht via brochures en een 
energiebesparingscampagne.
02-11-2020: Geen wijzigingen.
08-02-2021: De vergunningen waarvoor de provincie bevoegd gezag is zijn geactualiseerd waar nodig. Alle bedrijven worden in 2021 en 2022 
gecontroleerd op het implementeren van energiebesparende maatregelen.
Vanuit de regiefunctie van de provincie wordt in het eerste kwartaal van 2021 samen met de gemeenten bezien op welke wijze toezicht op 
energiebesparing in de gemeente samen met de OFGV vorm heeft gekregen en welke aanvullende acties nog nodig zijn.
21-06-2021: Geen wijzigingen.

 

Zie vervolg-cel
10-07-2023 Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan

13-9-2023: de 
commisie wil de 
motie nog niet 
afvoeren.
20-3-2024: 
Commissie stelt 
voor om de motie af 
te voeren



RND RND4
vervolg

2619500 27-5-2020 Flevolandse Potentie (vervolg) GroenLinks, 
ChristenUnie

Hofstra, H.J. S&B 18-10-2021: tevens kernteam geantwoord op RND19
De verzoeken uit de motie zijn neergelegd in de RES Flevoland om gezamenlijk naar de mogelijkheden te kijken voor uitvoering van de motie. 
Deze motie sluit qua strekking aan op het RES-proces. In de RES 1.0 is een energiebesparingsaanpak voor bedrijven en instellingen opgenomen. 
Centraal in deze aanpak staat dat organisaties zich houden aan de geldende wet en regelgeving. Richting RES 2.0 zal deze aanpak nader worden 
uitgewerkt.
07-02-2022: een informatiebrief vanuit de RES Flevoland is verzonden naar alle volksvertegenwoordigers in Flevoland en zal na bespreking in de 
procedurecommissie geagendeerd worden voor een commissiebespreking. De provincie is met de gemeenten in gesprek om een goede aanpak 
en monitoring voor energiebesparende maatregelen door te voeren. Zodra meer bekend wordt u hierover geïnformeerd.
31-10-2022 Combi met RND19 Geen wijzigingen
10-07-2023 Combi met RND19
Er is samen met de gemeenten een toezichtstrategie op gesteld voor de wettelijke verplichtingen op energiebesparing, dat is te lezen in de 
voortgangsnotitie RES Flevoland 2023. De gemeenten zijn samen met de OFGV bezig een opdracht te formuleren. Lelystad en Almere zijn hierin 
het verst gevorderd. Daarnaast wordt het toezicht op energiebesparing onderdeel van het basistakenpakket dat bij de OFGV is neergelegd. De 
uitvoering wordt hiermee geborgd. 
30-10-2023 n.a.v. bespreking in commissie 13-9-23 wordt een aparte mededeling voorbereid met meer informatie over de acties van de OFGV in 
het kader van energiebesparingsplicht.
05-02-2024 mededeling (#3177631) is verstuurd ter afdoening van deze motie.

10-07-2023 Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.
30-10-2023 Aanhouden.
05-02-2024 Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.

13-9-2023: de 
commisie wil de 
motie nog niet 
afvoeren.
20-3-2024: 
Commissie stelt 
voor om de motie af 
te voeren

RND RND49 3054681 14-12-2022 Opheffen geheimhouding
Spreken uit:
•	De landsadvocaat in te schakelen, en deze opdracht te verlenen 
om 
o	uit te zoeken in hoeverre geheimhouding is opgelegd op de 
kabinetsbesluitenlijst van 5 juli 2022 (aankoopovereenkomst 
stikstofemissieruimte) voorafgaand aan de bekrachtiging van de 
geheimhouding op het stuk ‘Koopovereenkomst 
stikstofemissieruimte Oosterringweg 47 in Bant' door PS op 7 
september 2022
o	uit te zoeken hoe geheimhouding alsnog opgeheven of opgelegd 
kan worden
o	verslag van de uitwerking hiervan terug te rapporteren in een 
beeldvormende RND sessie voor het einde van de huidige 
statenperiode.
•	Een commissie in te stellen conform artikel 82 van de provinciewet, 
met als doel namens de staten deze opdracht te laten formuleren 
en hierover terug te rapporteren in de commissie RND.
•	In deze artikel 82 commissie de volgende 5 staten-/burgerleden te 
benoemen:
De heer Beenen (JA21), de heer Ismaili Alaoui (GroenRood), de heer 
van Slooten (CDA), mevrouw Müller (VVD), de heer Boutkan (PVV).
•	Het onderzoeksbudget voor PS voor de dekking van de kosten van 
de landsadvocaat ter beschikking te stellen
•	Als PS zich te conformeren aan de uitspraak van de landsadvocaat 
in deze.

JA21, FvD, SP, 
SGP, DENK, 
Fractie van den 
Berg, PVV

Griffie 03-07-2023: Het onderzoek van de landsadvocaat is besproken in de commissie RND van 8 februari 2023. 03-07-2023: voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze motie over te gaan. 

13-09-2023: 
commissie geeft het 
advies om de motie 
af te voeren. Per 
abuis is deze motie 
niet in het 
Statenvoorstel van 
27 september 
opgenomen. Een 
volgende keer wordt 
dat wel gedaan en 
kan de motie 
formeel worden 
afgevoerd.

RND RND59 3206259 13-12-2023 Toevoegen Maritiem onderwijs in het Ruimtelijk Voorstel Flevoland
Verzoeken het college:
-	De Maritieme Campus in het Ruimtelijk Voorstel Flevoland toe te 
voegen als specifieke vorm van onderwijs.
-	Het belang van dit specifieke onderwijs te benadrukken.
-	Werken aan de campusontwikkeling waarbij aansluiting wordt 
gezocht bij innovatieve sectoren, zoals voertuigtechnologie, 
energietransitie en duurzaamheid.
-	Het stimuleren van de aansluiting van dit onderwijs op de 
arbeidsmarkt.
-	Het gesprek richting het Rijk aan te gaan en afspraken te maken 
over het gewenste toekomstbeeld voor deze Maritieme Campus.

ChristenUnie, 
BBB, SGP, PvdA, 
PVV, FvD

Reus, de J. GE De Maritieme Campus is toegevoegd aan het Ruimtelijk Voorstel Flevoland, waarmee ook het belang van dit specifieke onderwijs voor de regio 
is benadrukt richting het Rijk. In het kader van de Regiodeal Noordelijk Flevoland wordt op gezette tijden overleg gevoerd met het Rijk over de 
ontwikkeling van de Maritieme Campus. Met de opname van de Maritieme Campus in het Ruimtelijk voorstel kan dit gesprek ook voortgezet 
worden nadat de looptijd van de Regiodeal Noordelijk Flevoland (eind 2025). Momenteel worden er gesprekken gevoerd met ROC Firda, de 
gemeente Urk en het maritieme cluster op Urk over campusontwikkeling rondom het maritieme industrie en de ‘blauwe economie’. 

05-02-2024 Advies portefeuillehouder:
Voorgesteld wordt om de motie af te 
doen en van de lijst te halen.

20-3-2024: 
Commissie stelt 
voor om de motie af 
te voeren
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